
Bestyrelsesmøde den 5. februar 2024 
Tilstede: Mikkel, Jens, Karen, Gitte, Anette (referent) og Maibritt med på telefonen. 
 

1. Godkendelse af referat fra ekstra møde i januar: Godkendt  
2. Valg af ordstyrer: Gitte 
3. Formandens beretning: 

Bystuen: Gode arbejdsdage, god energi 
Lokalt historisk arkiv: Gitte tager kontakt til Margit – også tager vi den derfra. 
Nyhedsbrev: Byens stue, hjertestarter, lokalarkiv, valgsted, viadukter, toksvigfonden 
deadline 1.4.24 sendes til Margit Thomsen, generalforsamlingen, møllepenge, 
medlemskab, ”Her gror vi” Nordea fonden deadline 5.3.24 kl 12.00 
 
Ansøgning til Nordea fonden og andre fonde: Jens foreslår at mødes med evt. 
fondsansøgere, så vi kan supportere og koordinere. Jens er ankermand.  
 

4. Nyt fra  
Friskvind: God julehyggedag. Overskud og en overskudsandel til Lokalrådet på 1200 kr. 
Mikkel laver regning. Tak til lokalrådet/Gitte for at være med. Friskvind arbejder på Hjerte-
starter-kursus. Kommer snart nyt. 
Helhedsplan: Svært at samle tovholderne. Sidste mødedato blev aflyst. 
 

5. Medlemsstyring: Vi bruger Unioos system. Mikkel undersøger med betalingssystem.  
Vi kører både automatisk og manuelt i en periode. Hjælpen tilbyder vi ved 
generalforsamling. Nuværende medlemmer testpersoner.  
Hvordan rækker vi ud – får flere medlemmer? Intensivere op til generalforsamlingen. 
 

6. Møllepenge:  
Røde kro: Varme pumpe, 18.000 kr. 
Forsamlingshuset: Hegn, 20.000 kr. 
Bystuen: indledende istandsættelse og opstart, 10.000 kr. 
Friskolen: Bus, ??? 
Naturrideskolen, trøjer, ?? 
 
Røde Kro og Bystuen støttes med 10.000 kr. hver. Resten af Møllepengene hensættes til 
næste års uddeling.  
Vi skriver ud på FB, at vi har modtaget 5 ansøgninger og de bliver nu gennemgået. I får 
besked snarest om evt. donationer.  
Næste år skal vi huske at bekræfte modtagelsen.  
 

7. Årshjul: 
Generalforsamling 17.4. Gitte kontakter forsamlingshus. Evt. sammen med Købmanden. 
Gitte giver Anette besked, som lægger det ud på diverse medier. 
Affaldsindsamling 8. – 14. april. 
Karen tager sognebøger med til friskolens generalforsamling. 
 



8. Intern kommunikation: 
Vi tester Unioo for at se om det virker.  
Maibritt står for dagsorden og referat. 
Karen laver folder til filer. 
Anette tester medlemsstyring. 
Den hurtige daglige kommunikation er via vores private mail, men vi skal huske at sende til 
lokalrådsmail også, så vi har historikken. 
 

9. Evt.  
Sognebøger til VUIF generalforsamling Anette 
Toksvigfonden: Margit står som tovholder. Der står ca. 45000 kr i obligationer og 45000 kr i 
kontanter. 
Forsikring – vi mangler at underskrive erhvervsskadeforsikringen. Anette kigger ind i det. 
Regnskabskrav? Vestjysk bank siger alt er fint. Mikkel spørger lige en ekstra gang. 
General snak om arrangementer til næste gang. 
Hjertestarterkassen: Doneret med overskud. Overskud herfra skal øremærkes til noget.  
Næste gang: Kan vi være paraplyforening ifht. Forsikringer.  
 

10. Godkendelse af referatet: Godkendt 
 
Næste gang 12. marts kl. 19.30 
 
 


